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Infraestructures

Veïns i entitats de Salt volen compensacions
per ampliar l´AP-7
Proposen un asfalt fonoabsorbent, pantalles i accions
ambientals a les Deveses

SALT | T.C.C. Cinc associacions de veïns de Salt així com els regants de la séquia Monar i les dues
entitats ambientalistes del municipi reclamen diferents millores i ajustaments en les obres
d'ampliació de l'autopista AP-7 que s'estan executant en l'actualitat. En un document, les
associacions veïnals del Barri Vell, la Massana, Grup Sant Cugat, el barri dels Escriptors i del barri
d'Esteve Vila a Francesc Vila, així com la Societat d'Estudis i Recerca de Salt (SERS), Marfull i la
comunitat de regants de la séquia Monar reclamen diferents compensacions i mesures correctores
pel "trinxament" que suposa aquesta obra.

El document planteja tres eixos bàsics: que l'ampliació resolgui les deficiències que el pas de
l'autopista ha provocat des de la seva construcció; que el procés constructiu suposi les mínimes
molèsties als habitants i usuaris del territori; i que hi hagi compensacions amb inversions que
minimitzin els impactes.

Durant el procés constructiu demanen que la maquinària només passi per la franja de concessió; que
es garaneixi l'accés a les explotacions agrícoles, ramaderes i de lleure de les hortes i oarc de les
Deveses i a les vies verdes que hi passen; i que s'informi anticipadament abans de fer obres
nocturnes o d'elevat impacte sonor.

Respecte a les millores correctores reclamen que des del pont del camí dels Carlins al viaducte del
Ter sigui tot apantallat; les voreres siguin enjardinades en tot el tram; que l'asfalt sigui
fonoabsorbent; que s'ampliï el Pont Vell sobre la séquia Monar; que es reposi la xarxa de regadiu de
la Reguera Fonda i la canonada de regatge del sistema Bassa dels Ànecs/Pla dels Socs; i que es
garanreixi una restauració mediambiental acurada dels marges del riu i zona del parc de les Deveses.

Finalment, consideren que aprofitant l'avinentesa de l'obra, amb poc cost afegit, es podrien executar
alguns projectes que, d'altra manera es podrien endarrerir molt com ara la creació d'una connexió de
fibra òptica per al municipi; connectar pel viaducte del Ter el carril bici Girona-Olot amb el de
Girona- Sant Gregori; i canalitzar les aigües subterrànies que es bombegen i aboquen a la xarxa de
clavegueram des de l'Espai Gironès per regar el parc de la Deveses.


